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Naše značka: P10-339493/2023   

Vyřizuje linka: Mgr. Kamila Bílá /327  

V Praze dne: 10. 8. 2023       

    

 

Poskytnutí informace na žádost podle § 14 odst. 5 písm. d) zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném 
přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů 

 

Městská část Praha 10, Úřad městské části Praha 10, odbor kanceláře starosty, obdržel dne  
1. 8. 2023 Vaši žádost podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění 
pozdějších předpisů (dále jen ,,InfZ“), o poskytnutí informací, ve znění:  
  

,,Vážení,  
obracím se na Vás v souladu s § 51, písm. c) zák. 131/2000 Sb. o hl. m. Praze v kombinaci se zněním 
zákona č. 106/1999 Sb. o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů s níže 
uvedenými dotazy a žádostmi o poskytnutí informací: 
Žádám o informace a poskytnutí podkladů níže uvedených: 
1. v jakých termínech, kde a kdo jmenovitě vedl jednání se zástupci České pošty, s.p. ohledně 
zachování provozu poštovních poboček, jejichž provoz byl k 30. 6. 2023 na území MČ Praha 10 
ukončen; 
2. seznam projednávaných témat na uvedených jednáních; 
3. veškeré dostupné podklady a výstupy z těchto jednání; 
4. zda byla využita nabídka České pošty, s.p. uspořádání informační schůzky pro občany. 
4.1. pokud ano, kdy a kde se konala? 

4.1. pokud nebyla nabídka ze strany MČ Praha 10 využita, prosím o sdělení důvodů proč ne. 
 

• Na jednání zastupitelstva MČ Praha 10 dne 3. 4. 2023 pan Valovič uvedl: 
„Dovolil bych si reagovat na tu poštu. Pane zastupiteli, nemusíte být zděšen, jak jste pravil, myslím si, 
že k tomu nemáte důvod, protože konáme." (...) „Samozřejmě je to velký problém, tíží nás to všechny 
samozřejmě, rušení všech poboček je za mě špatně, prostě bezbariérovost a tyto věci, víme, jakým 
způsobem je Eden vytížen, a to je věc, za kterou samozřejmě budeme bojovat." 

• Na jednání zastupitelstva dne 26. 6. 2023 vystoupil zástupce občanů a petiční akce za zachování 
pošty v Počernické ul. v Malešicích. V rámci uvedené petice bylo během tří dnů sesbíráno 529 podpisů. 
V odpovědi občanovi pan Valovič uvedl: „To je zase jenom o tom si jakoby říct v podstatě, jaké máme 
jako zastupitelé tady priority, jestli tedy dáme peníze do toho, že si otevřeme čtvrtou poštu partner 
plus, anebo budeme investovat peníze někam jinam. To je zase otázka priorit a je to relevantní. 
Relevantní asi vaše otázka, ale je to věc politické reprezentace, aby tu věc vyhodnotila, a nějakým 
způsobem s tím pracovat". 



(...) „děkuji vám za vaše příspěvky. Beru to jako váš apel na politickou reprezentaci, abychom 
přemýšleli o možnosti Partner plus na Počernické. Takto s tím budeme dál pracovat. Určitě kdykoli 
budete mít cestu, zastavte se u mě, já vám řeknu, jak to vypadá, jestli jsme se o tom bavili, jakým 
způsobem se to posouvá". 
• Přílohou tohoto emailu zasílám podklady vypracované Českou poštou, s.p. pro účely zajištění, resp. 
pokračování poštovních služeb za k 30. 6. 2023 zrušené tři pobočky[l] na území MČ Praha 10 ve formě 
pošta Partner plus, vč. cenové kalkulace každé z nich. 
Kalkulace vychází z reálných statistických dat z provozu uvedených třech "desítkových" poboček za 
uplynulý rok. 
 
Dále žádám informace: 
5. v jakém aktuálním stadiu jsou úvahy politické reprezentace k „možností Partner plus na 
Počernické", ale i na dalších dvou místech, tj. Vršovická 1527/68b (OC Eden) a Litevská 1282/1; 
5.1. pokud jsou úvahy záporné, žádám o sdělení, jaké jiné konkrétní priority jsou přednější než 
zpřístupnění poštovních služeb občanům ve formě pošta Partner plus. 
5.1.1. je přednější prioritou pořízení loga MČ Praha 10 za cca 1,5 mil. Kč? 

5.1.2 je přednější prioritou PR kampaň ke stěhování ÚMČ Praha 10 za cca 2 mil. Kč? 

5.1.3. je přednější prioritou nákup právních služeb od externích subjektů, mj. od AK KKL PARTNERS, 
která je sponzorem TOP09? 

5.1.4. je přednější prioritou pozice uvolněného zastupitele pro digitalizaci a využívání komunikačních 
nástrojů, pana Adama Šilara, za 75.514 Kč / měsíčně? 

5.1.5. jsou přednější prioritou (doposud) schválené stavební úpravy objektu Vinice za cca 10 mil. Kč? 

5.1.6. je přednější prioritou platit odměny čtrnácti uvolněným zastupitelům z celkových 26 koaličních? 

6. Jak bude s přiloženými podklady od České pošty, s.p., resp. údaji v nich obsažených, ze strany MČ 
Praha 10 naloženo? 

6.1. Jaké konkrétní kroky a v jakém časovém horizontu budou za účelem obnovení dostupnosti 
poštovních služeb na území Prahy 10 následovat?“. 

 

V souladu s ustanovením § 14 odst. 5 písm. d) InfZ Vám tímto požadované informace poskytujeme 
v následující formě: elektronicky na vámi uvedený email formou textu tohoto přípisu.  
 

„1. v jakých termínech, kde a kdo jmenovitě vedl jednání se zástupci České pošty, s.p. ohledně 
zachování provozu poštovních poboček, jejichž provoz byl k 30. 6. 2023 na území MČ Praha 10 
ukončen;“ 

Dne 31. 3. 2023 byl na Českou poštu, s.p., jménem starosty pana Ing. arch. Martina Valoviče zaslán 
dopis s nesouhlasem o zrušení poštovních poboček. Dne 5. 4. 2023 proběhlo na Úřadu MČ Praha 10 
osobní jednání, kterého se účastnili zástupci České pošty, s.p., konkrétně pan Roman Kořínek 
(pověřen řízením interní sítě Praha a Střední Čechy) a Ing. Rastislav Choma (vedoucí oblastní pošty II, 

pošta Praha 10) a zástupci MČ Praha 10, konkrétně pan starosta Ing. arch. Martin Valovič a pan 
místostarosta Bc. Radek Lojda. Dne 9. 5. 2023 proběhlo na Úřadu MČ Praha 10 osobní jednání, 
kterého se účastnili zástupci České pošty, s.p., konkrétně pan Roman Kořínek (pověřen řízením 
interní sítě Praha a Střední Čechy) a Ing. Rastislav Choma (vedoucí oblastní pošty II, pošta Praha 10) a 
zástupci MČ Praha 10, konkrétně pan starosta Ing. arch. Martin Valovič, na kterém bylo zástupci 
České pošty, s.p., sděleno, že rozhodnutí o zrušení pošt je konečné.  
 

„4. zda byla využita nabídka České pošty, s.p. uspořádání informační schůzky pro občany.“ 

Nabídka využita nebyla, jelikož zástupci České pošty, s.p., při osobním setkání dne 9. 5. 2023 
zástupcům MČ Praha 10 sdělili, že uspořádání informační schůzky pro občany budou organizovat oni 
v některé z poboček České pošty, s.p. 

 

 



K otázkám ve znění: 
„2. seznam projednávaných témat na uvedených jednáních;“ 

„3. veškeré dostupné podklady a výstupy z těchto jednání;“ 

bylo ze strany povinného subjektu vydáno rozhodnutí o odmítnutí části žádosti podle  
§ 15 odst. 1 InfZ ve spojení s § 11b InfZ (požadovanou informací povinný subjekt nedisponuje), které 
Vám zasíláme na adresu Vašeho trvalého pobytu v souladu se zákonem č. 500/2004 Sb., správní řád. 
 

K otázkám ve znění: 
„4.1. pokud nebyla nabídka ze strany MČ Praha 10 využita, prosím o sdělení důvodů proč ne.“ 

„5. v jakém aktuálním stadiu jsou úvahy politické reprezentace k „možností Partner plus na 
Počernické", ale i na dalších dvou místech, tj. Vršovická 1527/68b (OC Eden) a Litevská 1282/1;“ 

„5.1. pokud jsou úvahy záporné, žádám o sdělení, jaké jiné konkrétní priority jsou přednější než 
zpřístupnění poštovních služeb občanům ve formě pošta Partner plus.“ 

„5.1.1. je přednější prioritou pořízení loga MČ Praha 10 za cca 1,5 mil. Kč?“ 

„5.1.2 je přednější prioritou PR kampaň ke stěhování ÚMČ Praha 10 za cca 2 mil. Kč?“ 

„5.1.3. je přednější prioritou nákup právních služeb od externích subjektů, mj. od AK KKL 
PARTNERS, která je sponzorem TOP09?“ 

„5.1.4. je přednější prioritou pozice uvolněného zastupitele pro digitalizaci a využívání 
komunikačních nástrojů, pana Adama Šilara, za 75.514 Kč / měsíčně?“ 

„5.1.5. jsou přednější prioritou (doposud) schválené stavební úpravy objektu Vinice za cca 10 mil. 

Kč?“ 

„5.1.6. je přednější prioritou platit odměny čtrnácti uvolněným zastupitelům z celkových 26 
koaličních?“ 

„6. Jak bude s přiloženými podklady od České pošty, s.p., resp. údaji v nich obsažených, ze strany 
MČ Praha 10 naloženo?“ 

„6.1. Jaké konkrétní kroky a v jakém časovém horizontu budou za účelem obnovení dostupnosti 
poštovních služeb na území Prahy 10 následovat?“ 

bylo ze strany povinného subjektu vydáno rozhodnutí o odmítnutí části žádosti podle § 15 odst. 1 
InfZ ve spojení s § 2 odst. 4 InfZ (z důvodu faktické neexistence požadovaných informací – dotaz na 

názor), které Vám zasíláme na adresu Vašeho trvalého pobytu v souladu se zákonem č. 500/2004 
Sb., správní řád. 
 

 

Podle ustanovení § 5 odst. 3 InfZ bude poskytnutá informace zveřejněna způsobem umožňujícím 
dálkový přístup na internetové stránce městské části Praha 10. 
 

 

 

S pozdravem  

 

 

 

 

 

Mgr. Kamila Bílá 

vedoucí Odboru Kanceláře starosty     

 


